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Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai rendkívüli testületi ülésünkön! Megállapítom, 
hogy képviselı-testületünk határozatképes, így az ülést megnyitom (1600 órakor). Egy 
képviselıtársunk hiányzik, dr. Pintér Sándor úr jelezte, hogy nem tud a mai ülésen 
részt venni. 
A meghívóban jelzett napirend: Elıterjesztés az önkormányzat lakossági tájékoztatásra 
vonatkozó vállalkozási szerzıdésekrıl, személyi kérdés, és ezen kívül kellene még 
további három napirendet tárgyalnunk. Az egyik Szécsény és Térsége Egészségügyi 
Centrum Nonprofit Kht-ba apport bevitelére vonatkozó elıterjesztés, a második pedig, 
hogy kaptunk egy kedvezı ajánlatot az Észak-magyarországi Áramszolgáltató 
Vállalattól. Tárgyalni kell továbbá, hogy eddig Dr. Paróczai Endre látta el az 
önkormányzat jogi képviseletét, és ezt szeretnénk most visszavonni. Ezekkel a 
pontokkal kell kiegészíteni azt a napirendet, amit a képviselıtársaim a meghívóban 
megkaptak. Kérdezem, hogy van-e más javaslat? 

Antal Ferenc képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdezni szeretném, hogy mi indokolja, hogy zárt ülés legyen, mint ahogy a 
meghívóban is jelezve van? 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes fıjegyzı 

Egyrészt, hogy az érintett nem járult hozzá a nyílt üléshez, másrészt az önkormányzat 
vagyonával való gazdálkodást érintı kérdésnél a képviselı-testület, az 
önkormányzatokról szóló törvény szerint, elrendelheti a zárt ülés tartását.  

Antal Ferenc képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Többek részérıl felmerült a kérdés, hogyha olyan döntés is születik, a lakosság 
tájékoztatása milyen formában történik majd a zárt ülésrıl? 
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Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes fıjegyzı 

Az döntésekrıl, tehát az eredményrıl tudni fog a lakosság, arról meg lesz a 
tájékoztatás.  

Smelkó István képviselı 

Lenne majd egy képviselıi bejelentésem a zárt ülés után. 

Stayer László polgármester 

Javaslom, hogy jelzett témakörökben zárt ülést tartsunk, aki ezzel egyetért, 
kézfelnyújtással szavazza meg! 
 
Fentiek után a képviselı-testület 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt), az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
165/2010.(XI.02.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete személyi kérdés 
megtárgyalására - mivel az érintett nem járult hozzá a nyílt ülésen való 
tárgyaláshoz - az Ötv. 12. § (4) a) pontja szerint, és az önkormányzat 
vagyonával való rendelkezést érintı napirendek megtárgyalására az 
Ötv. 12. § (4) b) pontja, valamint az SZMSZ 21. § (2) bekezdése 
alapján zárt ülést tart. 
 
Határidı: azonnal  
Felelıs: Polgármester 

 
 
A zárt ülésrıl külön jegyzıkönyv készült.  

 
A zárt ülés után a képviselı-testület nyílt ülés keretében folytatta munkáját az 

elfogadott napirend szerint. 

 
 
Napirend: 
 
1. Egyebek 
1.1. Képviselıi bejelentések, kérdések  
 

Smelkó István képviselı 

Az önkormányzat „Határ menti települések hálózata” címő, EU-hoz közvetlenül 
benyújtott pályázatán városi rendezvények megtartására 138.267 Eurót nyert, ami kb. 
36 millió forint. A pályázat önerıt nem igényelt. Az elnyert összegnek az 50 %-át 
elıre finanszírozták, 50 %-át a projekt lezárása után kapjuk meg, tehát meg kell 
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elılegeznünk. Azt kérném, hogy a polgármester úr tárgyaljon hitelfelvételrıl erre az 
összegre, és amikor a projekt lezárására megtörténik, és az összeget utalják 
Brüsszelbıl, akkor ki tudjuk egyenlíteni. Nem hiszem, hogy az önkormányzatnak lesz 
erre 18 millió forintja, ráadásul ezt elkülönített számlán kell kezelni, tehát nem lehet 
másra felhasználni, ahogy nem lehetett az elızı összeget sem. 2011. november 22-én 
lesz a projekt zárása, utána lesz a pénzügyi elszámolás, és a pénz várhatóan 2012. elsı 
félévében jön meg.    

Stayer László polgármester 

A hitelnek lesz kamatköltsége is. 

Smelkó István képviselı 

Igen, van egy minimális kamat, viszont lehet, hogy lesz forint árfolyam különbség, és 
azon nyerünk az Euró átváltásánál. Más utat nem nagyon látok.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Nagyon kedvezı kamatozású hitelt kell keresni. 
 
 

Antal Ferenc képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A ligeti sportpályán lévı épülettel kapcsolatosan jelezték, hogy nincs világítás, a 
megközelítés szempontjából 2-3 égıt kellene feltenni. 

Stayer László polgármester 

Évek óta igény a ligeti sportpályán a világítás megoldása. Elmondom, hogy elindultam 
egy olyan irányba, hogy a Városmag II. projektben a közvilágítást kandeláberekkel 
váltják ki, így kikerülnek a beton oszlopok, ezért megkerestem a kivitelezıt, és kértem, 
úgy bontsák le az oszlopokat, hogy fel lehessen használni. Úgy számoltunk, hogy a 
pálya két végére lehetne tenni két nagy oszlopot, illetve a lelátó két végére kettıt és 
ugyanúgy kettıt vele szemben a másik oldalon, és további négyet a salakos pályához 
is, összesen tíz oszlopot kértem, hogy vigyenek ki. Korábban a Szécsényi Amatır 
Futók Társaságának és a labdarúgócsapatnak is volt már ez irányú kezdeményezése, és 
partnerek lennének ebben. Azt gondolom, hogy nagy dolog lenne, ha ezt nyélbe 
tudnánk ütni, régi igényt tudnánk kielégíteni.  
 
 
1.2. Szécsény Város Jószolgálati Nagykövete részére a megbízólevél átadása 
 

Stayer László polgármester 

Nagy tisztelettel köszöntöm az ülésen megjelent Fazekas László urat! 
Képviselıtársaim bizonyosan emlékeznek rá, hogy az elızı testületi ülésen egy új 
kezdeményezésnek adtunk hangot, mely szerint szándékunkban áll egy kicsit nyitni a 
világ felé, megragadni minden olyan lehetıséget, amellyel Szécsény várost jelenlegi 
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nehéz gazdasági helyzetébıl egy kicsit ki tudnánk mozdítani. Erre egy újfajta 
kezdeményezést szeretnénk elindítani, mégpedig Szécsény Város Jószolgálati 
Nagykövetének szeretnénk kinevezni Fazekas László urat, aki még egyszer nagy 
tisztelettel köszöntök.  
A képviselı-testület egyhangúlag elfogadta a 158/2010.(X.26.) számú határozatát, 
mely szerint, idézem: „Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete Fazekas 
László urat  megbízza Szécsény Város Jószolgálati Nagykövetének. A képviselı-
testület felkéri a polgármestert, hogy Fazekas László részére megbízólevéllel adjon 
felhatalmazást, hogy tárgyalásokat folytasson munkahelyteremtés és az önkormányzat 
gazdasági fejlıdése érdekében magyar és külföldi befektetıkkel.” 
Tisztelt Fazekas Úr! Nagyon nagy tisztelettel olvastuk az Ön életrajzát, és nagyon 
büszkék leszünk arra, hogyha Ön ezt a felkérést elfogadja, és nagyon bízunk benne, 
hogy ez a kapcsolat gyümölcsözı lesz.  
 
Ezek után Stayer László polgármester átadta a megbízólevelet Fazekas László úrnak. 

Fazekas László Szécsény Város Jószolgálati Nagykövete 

Köszönöm szépen! 
Valójában véve nekem talán több kérdésem lenne, mint én tudnák felelni, mert 
kimenni a mostani nagyvilágba, ahol a gazdasági helyzet mindenütt nagyon 
korlátozott, különösképpen lent Spanyolországban, ahol élek - Andalúzia államnak 
körülbelül 26-28 %-os munkanélkülisége van, ami turizmusra van ráépülve. Szerintem 
a legjobb lehetıségek talán Hollandiában, vagy Németországban vannak, mert ık, a 
németek most már jönnek ki a katlannak az aljáról, s a hollandok talán benne sem 
voltak. Az én kérdéseim azok tulajdonképpen, hogy itt össze kellene foglalni, nemcsak 
Szécsényt, talán Nógrád megyét is, hogy milyen nagyobb cégek vannak itten, mivel 
foglalkoznak, mi a specialitásuk? És ennek a kisvárosnak mik a plusz javai? Mert 
gondolom, hogy itt is - mint turista idejárok majdnem minden évben -, itt volt a 
Grundig, majdnem kétezer embert foglalkoztatott. Én tudom az én gyakorlataimról, 
hogy a legdrágább költség egy cégnek, egy vállalatnak az emberek, annak a 
betaníttatása, azoknak a természetét elfogadni, mert egy embernek sose nem tudod, 
hogy holnap mit fog csinálni. És az én oldalamról egy ilyen összefoglalót kéne csinálni 
Szécsényrıl és  környezetérıl. Amikor én kiépítettem a Surgi-Tech-nek a hálózatát, én 
kiszemeltem egy várost, és arról az összes információt összegyőjtöttem, hogy mi 
annak a városnak a jó pontjai, mik a rossz pontjai. Megígértem a Norbertnak 
(Velenczei Norbert), hogy én elküldök egy olyan kisebbfajta városnak, körülbelül 
olyan tizenhatezer ember lakik, ott ahol Hollandiában volt nekem a vállalat,  a 
vállalkozás, hogy azok hogy tették össze azt az információt, amivel én tudok 
kopogtatni bizonyos helyeken. Mert elmenni, csak hogy én Fazekas László vagyok, és 
van egy megbízólevelem, az nagyon kevés, nagyon gyér. Az én oldalamról, hogyha 
nekem töltött fegyverrel járok, akkor van esélyem, hogy az ember kimegy a 
dzsungelba. Tehát legeslegelıször ilyen kérdéseket kell nekünk megoldani, hogy egy 
olyan információt kitenni az Internetre, nemcsak a magyar Internetre - ezt talán Tibor 
tudja a legjobban - a nemzetközi Internetre. Ez csak egy. És össze kell tenni egy 
információs köteget, hogy mi van itt Szécsényben. Hogyha annyira akarjátok, 
ugyanúgy Salgótarjánt, a nagyobb városokban, mert gondolom mindannyiunk célja az, 
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hogy magyar cél, nemcsak Szécsény cél. Nekem nagyon jó összeköttetésem van az 
USA-ban, 18 évig volt magánvállalkozásom. Európában ugyanúgy, a németeknél, 
hollandoknál, skandinávoknál. Ami információt megkapok, abban az irányban tudok 
majd tapogatózni, olyan helyeken, ahol szükség van az itteni magas pontokra, amit az 
emberek tudnak elektronikában, mechanikában, a mezıgazdaságban, építkezésben, 
akár milyen formában, hogyha valaki idejön, ne a padlóról kelljen felhozni egy 
embert, mert attól drágább mulatság nincsen.  
Hogy én miben tudok Önöknek segíteni? Csak egy pár perce ismertük meg egymást 
Beával (Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester)- Gyerekek! - jelen pillanatban 
egy átlagos embernek a fél fizetése rámegy a rezsire, otthon a házat fenntartani, 
telefon, víz, gáz, adó, satöbbi, satöbbi. A másik egyharmad rámegy az étkezésre, s ami 
megmarad, talán abból kellene annak az embernek kijönni. Hogyha utaztok, eljöttök 
Hollandiába, hogyha te kimész a tengerpartra, sıt már a tengerbe építik be azokat a 
szélmalmokat, amik áramot termelnek, úgy szeretnék az ÉMÁSZ-nak megadni az ı 
futópénzét. Gondolom, kint a Fehérhegyen, mint gyerekkoromban, ott állandóan fújt a 
szél - Miért nem lehetne utánanézni? Nem azt mondom, csináljuk meg, nézzünk utána 
a lehetıségnek! Ha az ujjunkat csak egyhelyben tartjuk, semmise nem fog történni. 
Legtöbben ismeritek, hogy amikor mi gyerekek voltunk, Szécsényben volt két-három 
üzlet, de volt minden az étkezéshez. Most nézzétek meg! Itt vannak a nagy 
szupermarketok, és úgy vágják a népet, mint répát. Miért? A mi mezıgazdaságunk 
mindig a bıség kosra volt. Mi lett vele? Mit lehetne ennek az érdekében tenni, hogy ne 
a Tesco, meg ne a Penny, meg ezek gazdagodjanak meg, hanem az emberek, akik 
megtermelik. Mit lehet ennek az érdekében tenni? Mert itt van vagy tízezer ember 
Szécsény és környékén, valamit mozgósítani kell. Valamibe bele kell kezdeni, 
utánanézni, hogy az ember megcsinálja a házi feladatát, annak van eredménye. Ti éltek 
itten, én csak eljövök egy évben kétszer, néha háromszor, mint turista, én nagyon kis 
résen látok itt a szécsényi világba. De hogyha összefogunk, és egy csoportos célt 
kiteszünk magunk elé, és mindenki beleteszi a saját maga kis portréját, el tudunk jutni 
valahova. A legfontosabb az, hogy mi úgy dolgozzunk, mit egy team, mint egy 
csoport, mint egy igazi csoport, akik közel vagyunk egymáshoz, akkor el tudunk érni 
dolgokat. Ha mindenki külön-külön akarja a vállát megveregetni, abból nem lesz soha 
semmise. Nagyon szívesen tudnák válaszolni akármilyen kérdésre, én javaslom azt, 
hogy valahol el kell kezdeni ezt a lépést. Hogy mi mit tudunk megoldani ma este? 
Nem sokat, csak annyit, hogy többször kell találkoznunk egy évben, ki kell tőzni 
feladatokat egymásnak és idıpontot hozzá. Hogyha mi leülünk, és megbeszélünk 
valamit, oké, van rá egy hónap, két hónap, jöjjünk össze megint, hogy mit intéztünk 
ebben. Nemhogy, mint ahogy a spanyol mondja, hogy „majd holnap” - most! És 
megmondva ıszintén, mert én nem tartozom se ide, se oda, meg nem is vagyok 
magyar állampolgár, úgyhogy elkobozták tılem a testvérek. Tudjátok, az úgy van, 
hogy nekem a legfontosabb az, hogy most megváltozott a rendszer. Mert ami eddig 
volt, az nagyon siralmas volt itten. De nehogy azt higgyétek, hogy azért nyert ennyire 
a Fidesz, mert ti olyan jók vagytok, azért nyert, mert a zacskójuk tele volt a másikkal. 
Ezt a lendületet nem szabad elveszteni. Nem szabad elveszteni ezt, mert négy év 
múlva az emberek emlékeznek, hogy mi mit tettünk. Tehát ebben kell nekünk nagyon 
elıretörni, hogy mi valóban csináljunk valamit az embereknek. Ez a legfontosabb, 
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együtt dolgozni. Valakinek van valamilyen kérdése? Ne haragudjatok, hogy olyan 
durván odalökök! - ez az én véleményem.  

Varga Tibor Pénzügyi Bizottság kültagja 

Úgy gondolom, hogy elsı információ ebben a beszélgetésben, az volna a legfontosabb, 
hogy a munkaügyi hivataltól azon információkat megszerezni, hogy hány ember van 
az ı nyilvántartásukban városi szinten és városkörnyéki szinten, mindazok, akik 
idetartoznak hozzánk. Nagyon nehéz náluk elérni, de valahogy tudni volna illı, hogy 
ezeknek az embereknek milyen képesítésük van, milyen szakmában szeretnének 
dolgozni, elhelyezkedni, lehetıséget találni. Ez az egyik információ, az összes többi, 
az még nagyon sok, ha ez megvan, akkor már gyakorlatilag van egy emberi 
humánalapanyag, amirıl el lehet dönteni, hogy milyen irányban kell gondolkodni, 
mirıl lehet beszélni. És innentıl kezdve az összes többit majd fel kell építeni. Úgy 
gondolom, hogy ennek felelısének kellene lennie mindahhoz, amit Te kértél, tehát 
idıben, határidıkben, felelısökben gondolkodva ezt rövid idın belül megszerezni, és 
akkor gyakorlatilag már van egy támpontunk, hogy ez irányban lehet nyitni, vagy 
szükséges nyitni.  

Fazekas László Szécsény Város Jószolgálati Nagykövete 

Gondolom, hogy ezek nyilvános adatok.  

Varga Tibor Pénzügyi Bizottság kültagja 

Igen, ezeket majd valakinek össze kell állítani felelısen, és innentıl kezdve, ki lehet itt 
értékelni, tehát szükséges kiértékelni. 

Fazekas László Szécsény Város Jószolgálati Nagykövete 

Igen. Sándor! 

Makorvinyi Sándor képviselı 

Én közelrıl ismerlek, mint szécsényi barátomat. Véleményem csak annyi, kérlek 
szépen: Fogjunk össze, és akkor dolgozzunk együtt! 

Fazekas László Szécsény Város Jószolgálati Nagykövete 

Ez a legfontosabb, összefogni, és errıl a magyarok nem nagyon híresek, 
különösképpen a kinti világban. Valaki tud még valamit hozzászólni, kérdezni? 

Velenczei Norbert önkormányzati koordinátor 

Mivel én vagyok az, aki a Lászlót bemutatta a testületnek, meg az én ajánlásomra 
sikerült ıt kinevezni, úgyhogy én felajánlom a munkámat abban, hogy összeállíttatom 
ezt a prezentációs anyagot, abban az esetben, ha a testület erre felhatalmaz, hogy a 
Munkaügyi Központban meg minden olyan forrásból összegyőjtsük azokat az 
információkat, amikkel Te, egy jó anyaggal el tudsz menni bárhova, bármilyen 
befektetıhöz bármilyen országba tárgyalni. Akár legyen ez írásos dokumentum, vagy 
legyen egy videó anyag, ez úgy mutassa be Szécsény meg Szécsény térségét ilyen 
szempontból, ami nekünk a legelınyösebb, meg Neked a legjobb pozíció ahhoz, hogy 
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tudjál tárgyalni érdemben. Én nagyon szívesen koordinálom ezt a dolgot, mi úgyis 
kapcsolatban vagyunk, majdnem heti szinten, tehát azt gondolom, hogy nekem nem 
probléma, hogy ezt megoldjam, és akkor neked eljutassam. Tehát én nem akarom 
ezzel terhelni a képviselı-testületet sem, meg a Polgármesteri Hivatalt sem, mert 
belefér abba a kapacitásba, amit én viszek.  

Fazekas László Szécsény Város Jószolgálati Nagykövete 

Köszönöm szépen, Norbert! Az egy tény és való, hogy egy prezentációból, ha csak egy 
verbál prezentáció van, akkor az emberek megjegyzik a 20 %-át annak, amit mondtál. 
Hogyha van egy írott, megjegyzik az 50-60 %-át, hogyha van egy videó anyag, 
megjegyzik a 80 %-át. Tehát azt vegyük figyelembe, hogy kevés legyen a duma, a 
prezentációnak annak kell lenni, hogy megmaradjon az emberekben.  

Stayer László polgármester 

Köszönjük Velenczei Norbert úr ezt a felajánlást, és élni is fogunk vele! 

Fazekas László Szécsény Város Jószolgálati Nagykövete 

Hogyha nektek akármilyen segítség kell, én akármikor sorba állok itt az emberekkel 
együttdolgozni, hogyha kell, hazaugrok, mert most már távolság nincsen. Igaz, hogy 
van másik két vállalkozásom odakint, de attól - gondolom -, hogy egy pár napra, vagy 
egy hétre el tudok jönni. A legfontosabb, amit a Napóleon mondott: a gyızelmet a 
kommunikációval lehet elérni.  

Stayer László polgármester 

Köszönjük szépen! Testületi ülésünk hivatalos részét bezárom. Az ülés után mindenkit 
várunk egy köteletlen beszélgetésre.  

Fazekas László Szécsény Város Jószolgálati Nagykövete 

Én is köszönöm szépen mindenki figyelmét, jelenlétét! 
 
Stayer László polgármester az ülést 1845 órakor bezárta. 
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dr. Sebestyén Erzsébet  
címzetes fıjegyzı 
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